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Protokół Nr: XXX/2022 

 

Nazwa sesji:  XXX zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  06.05.2022 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  08:30 

Godzina zakończenia:  10:21 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Józef Litwiński 

2. Franciszek Bajan 

3. Bogusława Lichacz 

4. Stanisław Mątkowski 

5. Piotr Jacyk 

6. Waldemar Sęga 

7. Ryszard Pietrucha 

8. Krzysztof Gujda 

9. Zenon Kociołek 

10. Antoni Mach 

11. Maria Preweda 

12. Ryszard Osowski 

13. Jan Dec 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Podczas stwierdzania prawomocności obrad na 15 radnych obecnych było 12, do obrad dołączył 

radny P. Jacyk, w związku z czym obecnych było 13 radnych (zał. Nr 1 ). Obrady były prawomocne. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie 

(zał. nr 2). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 4). Pan Radny R. Osowski 

zapytał ile w tym roku będziemy mieli odsetek od istniejących kredytów. Pani skarbnik E. Słotwińska 
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odpowiedziała, że wg ustaleń na ten moment będzie około 200-220 tys. zł odsetek, tj. ok 130 tys. więcej 

od tego co planowaliśmy. Do obrad dołączył Pan radny P. Jacyk, w związku z czym Pan przewodniczący 

Z. Kociołek ogłosił krótką przerwę. Po przerwie poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 5). Pan radny P. Jacyk 

zapytał czy jest to kwota bez wyposażenia. Pani skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że jeśli chodzi 

o samą budowę wraz z inspektorem to dołożenie środków własnych do tej budowy wg cen z kosztorysu 

tj. kwota 1 894 tys. zł, do tego doliczyć trzeba 150 tys. zł na wykonanie projektu budowlanego i średnio 

na wyposażenie kwotę ok 200 tys. zł, co łącznie daje kwotę 2 250 tys. zł. Pan przewodniczący Z. Kociołek 

zauważył, że trzeba poczekać do przetargu ponieważ jest to tylko kwota kosztorysowa. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok 

podjęto większością głosów. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 

 

 

 

Radny Oddany głos 
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Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (zał. Nr 6). Pan 

radny P. Jacyk zapytał czy uchwała dotyczy tylko zobowiązania na rok 2023-2024. Pani skarbnik 

E. Słotwińska odpowiedziała, że tak ponieważ w roku 2022 wprowadzamy to do budżetu w kwocie 962 

tys. zł o czym była mowa w ostatnich zmianach w budżecie. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy podjęto 

większością głosów. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 
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Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (zał. Nr 7). Pan 

radny P. Jacyk zauważył, że wstępnie Pani skarbnik wspomniała, że koszt inspektora nadzoru to kwota 

125 tys. zł, a w tej uchwale głosujemy nad kwotą 115 tys. zł. Pani skarbnik odpowiedziała, że część ta 

pozostała jest w kwocie 962 tys., którą wprowadziliśmy w zmianach w budżecie z tego roku. Ta kwota 

962 tys. zł tj. koszt rozbudowy, prac ziemnych i inspektora nadzoru, w pierwszym etapie. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 8). Pytań i dyskusji nie 

było. Pan radny P. Jacyk omyłkowo nacisnął przycisk prosząc o głos. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 
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Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 

Oczy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 9). Pan 

radny P. Jacyk zauważył, że wraz ze wzrostem kredytu rosną również odsetki, w związku z czym zapytał 

jakie zostaną podjęte kroki żeby spłacić ten kredyt. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że planowany 

jest wysoki dług i trzeba będzie go konsekwentnie spłacać. Mamy plany, są możliwości, za które 

możemy spłacać. Można podjąć decyzję żeby nie budować sali w Łukawcu ale trzeba wziąć pod uwagę 

fakt, że salę trzeba będzie remontować i koszt tego remontu również może wynieść 2 mln. zł. Miejmy 

nadzieję, że przetarg wyjdzie dużo niżej, a jak wyjdzie wyżej to podejmiemy kolejną próbę dyskusji, 

podczas, której będziemy podejmować decyzję czy zaciągać kredyt. W planie mamy kolejne inwestycje, 

które będą generowały kolejne kredyty i będziemy decydować czy zrezygnować z dofinansowania 

i inwestycji czy brać kredyt, oszczędzać i kredyt spłacać lub podjąć decyzję żeby nie wykonywać 

inwestycji. Pan radny P. Jacyk przedstawił obawy co do zaciągania kredytu. Pan wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, że jeśli chodzi o to jakie podejmujemy starania żeby mieć większe oszczędności to 

działamy na wielu strefach gdzie staramy się te wydatki ograniczyć. Jednym z większych działań była 

restrukturyzacja długu zaciąganego przez wcześniejsze lata, która pomogła wygenerować 

oszczędności. Każde inwestycje planujemy w takim minimalnym ale jak najbardziej funkcjonalnym 

stopniu tak żeby każda złotówka była jak najlepiej wykorzystana. Inwestycje staramy się tak prowadzić 

aby generowały jak najmniejsze koszty. Na szkole zostały zamontowane panele fotowoltaiczne, które 
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pozwolą nam z tych kosztów bieżących schodzić, niedługo odbędzie się przetarg na instalację 

fotowoltaiczną dla Urzędu Gminy. Pan wójt oświadczył, że na każdym kroku staramy się ograniczać 

koszty. Pan wójt A. Hawrylak zauważył również, że wcześniej też były obawy co do dochodów ze ścinki 

drzew, a na ten moment po pierwszym kwartale mamy 50 % zrealizowane. Pan radny R. Osowski 

zauważył, że ten problem dotyczy wszystkich samorządów. Zapytał Panią skarbnik czy wg prognozy da 

się to udźwignąć. Pani skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że musimy to udźwignąć. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wielkie Oczy podjęto większością głosów. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Wielkie Oczy do realizacji zadań 

związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Wielkie Oczy do realizacji zadań związanych z pomocą 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (zał. Nr 10). Pytań 

i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie upoważnienia Wójta Gminy 
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Wielkie Oczy do realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy udzielanej przez Gminę Wielkie Oczy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie określenia zakresu pomocy udzielanej przez Gminę Wielkie Oczy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (zał. Nr 11). Pan radny P. Jacyk 

zapytał jaka kwota została wydana z naszej strony. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że na tę kwotę 

składa się wiele różnych przedsięwzięć, jest to kwota ponad 35 tys. zł. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę w sprawie określenia zakresu pomocy udzielanej przez Gminę Wielkie Oczy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 
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Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży 

pożarnej. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej (zał. Nr 12). 

Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Wielkie Oczy na lata 2021-2030. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Wielkie Oczy na lata 2021-2030 (zał. Nr 13). Pytań 

i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 

Gminy Wielkie Oczy na lata 2021-2030 podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

14. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

- w posiedzeniu zgromadzenia PSST – głównym tematem była pomoc uchodźcom, 

- w Konferencji z wojewodą nt. pomocy Ukrainie, 

- w turnieju wiedzy pożarniczej, 

- w podpisaniu umowy na korzystanie ze słupów gminnych oświetleniowych na potrzeby światłowodu, 

który będzie wykonywany przez prywatną firmę w Miejscowości Łukawiec oraz Wielkie Oczy. 

W związku z tym, że firma VoiceNet nie czyni postępów w pracach nad budową linii światłowodowej 

na terenie naszej gminy, a termin wykonania był określony na koniec 2022 roku. Dzięki temu z jednej 

strony będzie konkurencja między tymi firmami co jest korzystne dla mieszkańców, a z drugiej strony 

zmotywuje firmę VoiceNet do szybszego realizowania projektu, 

- w kolejnym spotkaniu dotyczącym Strategii ponadlokalnej, 

- w zarządzie powiatowym OSP oraz w zarządzie Gminnym OSP, 

- w przygotowaniu przetargu na salę gimnastyczna, 

- w komisjach rady gminy, 

- w zaległym Dniu kobiet w Łukawcu, 

- w podpisaniu aktów notarialnych. 
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Pan wójt A. Hawrylak poinformował, że roboty na boisku w Łukawcu prowadzone będą i ukończone 

zgodnie z ustaleniami na spotkaniu. Rozpoczną się na początku maja i potrwają ok miesiąca. Do chwili 

obecnej nie było możliwości pracy ciężkim sprzętem ze względu na panujące warunki na terenie, tj. 

stojącą wodę na płycie boiska. Wszystkie inne prace takie jak m. in. chodnik z kostki, montaż 

piłkochwytów itp. muszą być dostosowane do niwelacji płyty boiska. W związku z powyższym 

poinformował, że roboty rozpoczną się w terminie od 09.05.2022 r. i potrwają ok. 4-5 tygodni. Jeśli 

chodzi o Ośrodek Zdrowia w Łukawcu to prace są wykonywane zgodnie z harmonogramem, wstawione 

jest część okien oraz wykonywane jest ocieplenie. Poinformował również, że remont kuchni w Bihalach 

został zakończony, zakończone zostały budowy dróg koło cmentarza i na ul. Krzywej oraz została 

przygotowana i  rozniesiona gazetka gminna, a także zostały wykonane  bezpieczne nawierzchnie na 

placach zabaw przy szkołach. 

Pan wójt powiedział, że związku z otrzymaną informacją nt. projektu OZE, w którym napisano, że 

nie możemy zmienić instalacji solarnych do grzania wody na instalacje fotowoltaiczne oraz zbyt małej 

ilości osób na te instalacje nie jesteśmy w stanie spełnić wymaganych wskaźników dla tego projekt, 

w związku z czym projekt nie będzie realizowany. Nadmienił również, że na powyższe instalacje  

można otrzymać dofinansowanie m.in. z Programu Czyste Powietrze oraz Mój Prąd 4.0. 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Ryszard Osowski 

 

15. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny R. Osowski podziękował za wykonanie bezpiecznej nawierzchni na placach zabaw 

w przedszkolach. Pan radny P. Jacyk zapytał kiedy rozpocznie się budowa kanalizacji i jak to 

przedsięwzięcie będzie wyglądało. Zapytał również o czyszczenie rowów przy drogach gminnych oraz 

czy wiadomo jakie prace są do wykonania jeśli chodzi o boisko w Łukawcu. Pan radny zapytał również 

czy będą wykonywane w tym roku prace na drogach gminnych za pomocą równiarki. Pan wójt 

A. Hawrylak odpowiedział, że w tamtym roku dostaliśmy dofinansowanie na kwotę prawie 2 300 tys. 

zł i tutaj planujemy dawać dofinansowanie do przydomowych oczyszczalni ścieków i wykonania części 

kanalizacyjnej jeśli warunki na to pozwolą w rynku w Wielkich Oczach i podłączenie się do oczyszczalni 

przy Urzędzie Gminy. Jednak to nastąpić może dopiero kiedy tą oczyszczanie wykonamy, jednak 

wykonawca projektu przedłuża termin oddania go i w związku z tym jesteśmy miesiąc do tyłu bo czeka 

na pozwolenia wodno-prawne. Gdy będziemy mieli oczyszczalnie to następnym etapem będzie 

zaprojektowanie odcinka w rynku tam gdzie te biologiczne oczyszczalnie nie będą mogły być 

zamontowane. Otrzymaliśmy informację, że możemy starać się o złożenie wniosku na budowę 

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie naszej gminy. Wstępnie oszacowaliśmy, że do tego 

projektu możemy złożyć około 100 oczyszczalni ścieków jednak to wyniknie po zaprojektowaniu. Pan 

wójt A. Hawrylak przedstawił jakie warunki trzeba spełnić aby można było wykonać na działce 

przydomową oczyszczalnie ścieków oraz powiedział, że kolejny wniosek został złożony do Polskiego 

Ładu, z którego będzie można wykonać około 100-150 takich oczyszczalni. Jeżeli chodzi o czyszczenie 

rowów to wykonywane jest sukcesywnie. Na boisku w Łukawcu trzeba zniwelować płytę boiska o 50 

%, roboty są wycenione, podpisane i jest to kwota ok 80 tys. zł, tych robót, które do tej pory zostały 

zrobione, a spór sądowy na pewno będzie. Wydatki możemy ponieść dopiero po zakończeniu budowy. 

Pan radny P. Jacyk zapytał o kanalizację czy to dotyczy całej gminy. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, 

że nie wszędzie się da spełnić warunki do budowy przydomowej czyszczalni ścieków. Pan radny F. Bajan 

zapytał czy znany jest termin na budowę drogi łącznika w Kobylnicy Ruskiej. Pan wójt A. Hawrylak 
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odpowiedział, że czekam na zapytanie ofertowe i wtedy będziemy kontynuować. Pan radny F. Bajan 

poprosił żeby przypomnieć się do Nadleśnictwa Lubaczów z tematem naprawy drogi. Pan radny J. Dec 

poprosił o rozgarnięcie kamienia na drodze do Noworola. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że 

powinno być to zrobione w przyszłym tygodniu. Pan przewodniczący Z. Kociołek zapytał o czyszczenie 

drogi do Dąbrowy. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że aktualnie czyszczona była droga tzw. 

Kopalnianka i koszenie ale w następnym etapie będzie czyszczona ta droga. Pani radna M. Preweda 

zapytała o petycję złożoną do starostwa. Pan przewodniczący Z. Kociołek odpowiedział, że petycja 

została złożona i czekamy na odpowiedź. Pan sołtys S. Sus zapytał kto dba o utrzymanie ścieżki na trasie 

do Pięciu sosen. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że jest to droga powiatowa. Rozpoczęła się 

dyskusja nt. drogi w stronę Kopalni Gazu Ziemnego w Szczutkowie. 

 

Osoby proszące o głos 

Zenon Kociołek 

Franciszek Bajan 

 

16. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 10:21. 

 

 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 

 

 


